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Afbud fra Lone 

 

Kl. 

Ca. 

Punkter på dagsorden 

v. 

O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Corona-opfølgning        

v. Anita 

O/D Der har været et stigende antal elever i nødpasning uge 

for uge under nedlukningsperioden. I denne uge er vi 

på ca. 14 % af eleverne, som kommer ind i 

nødpasningen. Nødpasningen varetages af AKT-

vejlederne, lærerne i hhv. 0. og 1. klasse samt SFO-

personalet.  

I SFO er der hver dag ca. 10 børn i morgensfo og 20 

børn i eftermiddagsSFO.  

Generelt udtrykker skolebestyrelsen stor tilfredshed 

med og ros for såvel fjernundervisningen som 

nødpasningen. Der er generelt bekymring for børnenes 

sociale trivsel, hvilket jo er svært at ændre på, da 

restriktionerne jo netop handler om ikke at ses. 

For de yngste elevers vedkommende er der behov for 

stor støtte for at børnene kan deltage i 

fjernundervisningen, men skolebestyrelsen tænker 

ikke, det vil kunne gribes meget bedre an, da det jo 

netop er et vilkår med 6-7 årige børn, at de har brug for 

at blive støttet og guidet meget i læringssituationerne.    

17:20 Budget 2021 

- Sfo v. Morten 

- Skole v. Kurt 

O/D/B Bilag vedhæftet 

Sfo: budgettet balancerer. Budgettet for 2021 er ca. 

200.000,- højere end budgettet for 2020 og ift. De 

forskellige poster er budgetterne meget lig. Den største 

og dermed afgørende post er lønudgifterne – og vi 

forventer at kunne fastholde det nuværende niveau 

med to pædagoger og to pædagogmedhjælpere på hver 

årgang.  

Der tildeles budget ud fra forventet børnetal, som i 

løbet af året korrigeres ift. Faktisk antal indmeldte 

børn (vippeafregning). For at skabe sikkerhed omkring 

ansættelserne er der derfor afsat en buffer i budgettet. 

Bufferen betyder at vi kan fastholde personalet, selv 

hvis der i en periode skulle være et lavere børnetal end 

forventet. 

Posten ’juni og juli’ dækker over den ekstraudgift vi 

har til lønninger ifm. At børnene på kommende 0. 

årgang rykker fra børnehave til sfo. 

Posten ’akt’ på 2020budgettet er indregnet i 

lønbudgettet for 2021. 

Skole: der er overført et beløb fra tidligere år, som 

giver gunstige økonomiske forhold. Beløbet er 

indregnet i budgettet.  

Budgettet har været drøftet på personalemøde i denne 

uge.  
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Der er i budgettet indlagt samme antal elever fra vores 

skoledistrikt, som er visiteret til andre skoletilbud som 

nu. Skulle dette tal stige er det nødvendigt at tage af de 

buffere, som er indlagt i budgettet. Dette tal reguleres 

4 gange om året.  

Der er i budgettet plads til præcis samme antal 

medarbejdere, som vi har nu og forventer således 

hverken at skulle ansætte eller afskedige.  

Der er en ny post, som omhandler Løvbakke 

Naturcenter. Det handler om, at vi har fået en 

tilsynsopgave med stedet, som vi så aflønnes for til 

pedel- og sekretær-timer. Beløbet giver mulighed for 

at ansætte en ekstra pedelmedhjælper i skånejob. 

Der er budgetteret med, at mange lærere grundet 

Corona kunne have lyst til at få 6. ferieuge udbetalt, så 

vi har mulighed for at gøre det, hvis det skulle blive 

tilfældet.      

17:40 Afslutning regnskab 2020 

v. Kurt 

O/D Skole: skolens endelige regnskab for 2020 lander på 

ca. 200.000, som overføres til 2022.  

Vi har fået 100 % af corona-relaterede udgifter 

dækket. Dette har været usikkert, og uden dem havde 

slutbeløbet været endnu tættere på 0 kr.  

 

17:50 Ansøgning om afkortning 

af skoledagen på 

mellemtrinnet 

 I lighed med de seneste par år skal vi ansøge om 

afkortning af skoledagen fra 33 til 31 lektioner for 

mellemtrinnet. (deadline 12.02.21) 

Bilag følger 

Der er lavet en evaluering af indeværende skoleår, og 

personale og ledelse ønsker at lave en ansøgning igen 

for kommende skoleår. Skolebestyrelsen bakker op om 

dette.   

18:00 Status på SFO v. Morten O Status: 

197 børn indmeldt i sfo’en pr. 1/1-2021. (146 i sfo 1, 

51 i sfo 2) 

Vi har pt. 15-20 børn i nødpasning hver eftermiddag 

og ca. 10 i morgenpasning, størstedelen fra 0.-1. 

årgang. Bemandingen er én pædagog om morgenen og 

tre personaler 

(pædagoger/pædagogmedhjælpere/pædagogstuderende

) og eftermiddagen. Derudover indgår der tre 

personaler i nødundervisningen hver dag kl. 8-13:20. 

Nødberedskabet er planlagt, så pædagogerne med 

højest ansættelsesgrad har flest arbejdstimer, men med 

fokus på at alle løbende kommer på arbejde her på 

Stjernen. Vi forsøger på bedst mulig vis at udnytte den 

del af arbejdstiden hvor personalet ikke indgår i 

nødberedskabet. Tiden bliver brugt på teammøder, 

planlægning af pædagogiske aktiviteter, 
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trivselsscreeninger, praktiske opgaver, 

medarbejderudviklingssamtaler mv. 

Personale: 

Anja er på uddannelsesforløb på SOSU-skolen i 

perioden 18/1-31/5. Vi ansætter en 

pædagogmedhjælper på 1. årgang i en midlertidig 

stilling til Anja er tilbage. 

 

Pædagogisk udvikling: 

Vi igangsætter medio februar et projekt omkring 

modtagelse af kommende skolebørn. Målet er at skabe 

de bedst mulige rammer for børnenes overgang fra 

børnehave til skole og sfo. Arbejdsgruppen består af 

børnehaveklasseledere samt pædagoger fra 

daginstitution og sfo.  

 

18:10 Nyt fra:  

For- og næstformanden 

Personalerep. 

SFO 

Skole 

O Politikerne har ændret en smule på 

skoledistriktsgrænsen i fht. det oplæg, der var udsendt. 

Ændringen er på opfordring af Gullestrup Skole. Det 

er en meget lille ændring, som vi ikke forventer vil 

give store ændringer.  

Nogle af dem, der har købt hus på de nye grunde ses 

allerede på listen over indskrivningselever til 0. klasse.  

På skolen har ledelsen et tæt samarbejde med TRIO 

(TR og AMR) i nedlukningsperioden. 

Den nye tjenestetidsaftale A-20 træder i kraft efter 

sommerferien. Ifølge den skal der udarbejdes en 

Skoleplan, som ledelse og TR er i fuld gang med.  

18:20 Evt.  Lau har arbejdet med Skolefoto-sagen, hvor han har 

talt med andre skoler, som har brugt Odense Skolefoto. 

På baggrund af dette og den tidligere drøftelse i 

Skolebestyrelsen aftales det, at Lau må forhandle 

konkret med dem. Anita og Kurt finder forslag til 

datoer. Det kan eventuelt på et senere tidspunkt 

drøftes, hvorvidt foto fremtidigt skal være hver eller 

hvert andet år 

   -  

    

   •  

    

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 
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Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 

 

 
Mødekalender for Skolebestyrelsen Tjørring Skole 2020-2021  

 

Dato: Punkter til dagsorden: Gæster: 

On. 03.03.21 

kl. 17-19:45 

Timefordelingsplan 

Kort oplæg omkring morgensang. (Kenn kontakt) 

 

Ma. 19.04.21 

kl. 17-19:45 

  

April 2021 Evt. ansættelser  

Ti. 04.05.21 

kl. 17-19:45 

  

On. 09.06.21 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen 

Bestyrelsesrepræsentation til årgangene og deltagelse i næste 

skoleårs forældremøder 

Årsplan for bestyrelsesarbejdet for skoleåret 2021-2022 

Fælles spisning 

 

Faste punkter: 

• Budgetopfølgning (SFO, Skole) 

• Nyt fra …(formanden/næstformanden, personalerepræsentanterne, SFO, Skole) 


